Ref No: OOEHS / Cir / 02 / 2021-22

August 24, 2021

## Circular to Parents: Vaccination / PCR guidelines - On Campus learners

Dear Parents.

Greetings!

As we look forward to welcoming Students on Campus, to ensure the safer, healthier and happier teachinglearning process please find below the guidelines regarding Vaccination and PCR for students:

- All students including Vaccine recipients to conduct a Covid 19 test before returning to school and present the test result to the class teacher before 29th August, 2021.
- During the first month (September), all students including vaccine recipients will be required to take a PCR test every two weeks and present the test result to the class teacher.
- From the month of October, all students who have not been vaccinated and vaccine recipients above 12 years will be required to take a PCR test once a month and present the test result to the class teacher.
- Parents to kindly update themselves with the MOH guidelines.

Thanks and Regards,

Principal 2u/08/21

أولياء الامور الأعزاء،

بينما نتطلع إلى الترحيب بالطلاب في المبنى المدرسي ، لضمان عملية تعليم وتعلم أكثر أمانًا وصحة وسعادة ، يرجى الاطلاع أدناه على الإرشادات المتعلقة بالتطعيم و PCR للطلاب:

- يجب على جميع الطلاب بما في ذلك متلقو اللقاح إجراء اختبار 19 Covid قبل العودة إلى المدرسة وتقديم نتيجة الاختبار إلى معلم الفصل قبل 29 أغسطس 2021.
- خلال الشهر الأول (سبتمبر) ، سيُطلب من جميع الطلاب بما في ذلك متلقى اللقاح إجراء اختبار PCR كل أسبوعين وتقديم نتيجة الاختبار
- اعتبارًا من شهر أكتوبر ، سيُطلب من جميع الطلاب الذين لم يتم تطعيمهم ومتلقو اللقاح فوق 12 عامًا إجراء PCR بتكرار مرة واحدة شهريًا وتقديم نتيجة الاختبار إلى معلم الفصل.

على أولياء الأمور التكرم بتحديث أنفسهم بإرشادات وزارة الصحة.

OOEHS / Circulars / 02 / R1 to S5 and KG1 to Gr. XII - On Campus Learners / Vaccination PCR guidelines / 2021-22